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Abstract (en)
The switch (1) has switch actuating units (12) connecting electrical controlling units (8) and manual controlling units (10) for the switch and a
movable rail (6) of the switch to transmit a displacement control of the movable rail of the controlling units to the movable rail. The electrical
controlling units are grouped within a case (14) arranged between fixed rails (2, 4), and the manual controlling units (10) are separated from the
case and arranged at an exterior of space extending between the fixed rails.

Abstract (fr)
Cet aiguillage comprend deux rails fixes (2, 4), au moins un rail d'aiguille (6) mobile et un dispositif de commande de l'aiguillage commandant le
déplacement du rail d'aiguille (6) comprenant : - des moyens de commande électriques (8) dudit aiguillage, - des moyens de commande manuels
(10) dudit aiguillage, - des moyens d'actionnement (12) dudit aiguillage, lesdits moyens d'actionnement (12) reliant les moyens de commande
électriques (8) et manuels (10) au rail d'aiguille (6) de sorte à transmettre la commande de déplacement du rail d'aiguille (6) des moyens de
commande (8, 10) audit rail d'aiguille (6). Les moyens de commande électriques (8) sont regroupés au sein d'un boîtier (14) disposé entre les rails
fixes (2, 4) et les moyens de commande manuels (10) sont séparés dudit boîtier (14) et disposés à l'extérieur de l'espace s'étendant entre lesdits
rails fixes (2, 4).
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